
Bestyrelsesmøde Andelsboligforeningen Højvangsbebyggelsen 

Torsdag den. 25.6.2020     kl. 19.00       

Sted: Hos Conny 

Referent: Kim 

Ved afbud sendes besked til: Lone  

Dagsorden 

1. Godkendelse af dagsorden. 

• Godkendt. 

2. Godkendelse af referat. 

• Godkendt. 

3. Hjemme side, referater. 

• Referater fra bestyrelsesmøderne lægges op på hjemmesiden. Det er meningen, at 
foreningens medlemmer her igennem har mulighed for at læse, hvad der rører sig i 
foreningen.  

4. Affalds sortering (Susanne Snedker). 

• Vi skal som andre også være en del af den nye affaldssortering. Vi ved endnu ikke 
helt hvor eller hvordan de forskellige containere skal implementeres rundt i 
foreningen da vi afventer nogle svar fra Esbjerg Kommune (Susanne Snedker).  

5. Vinduer, 2020. 

• Lone har haft kontakt til Finn Kristensen vedr. fortsættelsen af vinduesprojektet. Finn 
starter efter ferieperioden i Højvangshaven 77. Der vil blive en rundering af 
lejlighederne i Højvangshaven for, at danne sig et indtryk af hvor mange lejligheder 
der er meget presserende med hensyn til udskiftning. Dette fortages af Lone og Finn 

6. Dato generalforsamling. 

• Der er GF 19.8.2020 

7. Altan afskærmning. 

Der er mange forskellige typer af afdækning som benyttes på 1 salslejlighederne. Vi syntes 
det ser noget rodet ud. Vi kan ikke finde noget i de nuværende ”foreningens husregler” som 
beskriver hvilken type eller farve der må sættes op. Vi mener der har være et notat fra 



tidligere som er blevet glemt elle klippet væk. Vi gennemser de regler som Hald Nielsens 
lejere er underlagt om der skulle være noget der.   

8. Maler arbejde, Kornvangen. 

• Malerarbejdet skulle være færdigt til alles tilfredsstillelses. 

9. Eventuelt.  

• Vi har flere steder hvor tagrender trænger til reparation for utætheder dette vil vi 
forsøge, at gøre noget ved d.19.09 hvor vi laver en arbejdsdag 

Næste møde:  

• d.13.08 for lige at drøfte GF. d.19.08 

 

 

Vel mødt  
 

 


